
Sklnnskattebergs

Sammantradesprotokoll
Kommunstyrelsen
Tekniska utskottet 20 19-05-24 Sid.40

Plats och tid Stora sammanträdesmmmet, Kommunhuset fredagen den 24maj 2019 kl. 08:30-
09:30.

Beslutande Pentti Lahtinen (5), ordf, ej § 35 pgajäv
Lars-Göran Ignberg Fammé (5), vice ordf
Bo Oberg (M)

Övriga deltagare Helena Nykänen (S, ej tjänstg. ers. § 33-34, 36-40, tjänstg. ers. § 35
Anders Nordenbris (L), ej tjänstgörande ersättare
Gunilla Elander, sektorchef teknik och service
Christine Larsson, kommunsekreterare

Utses att justera: Bo Öberg (M)

Plats och tid Personal- och kansliavdelningen fredagen den 24maj kl. 11:30

Underskrifter:

Paragrafer
Sekreterare § 33-40

Christine Larsson

Ordförande
Pentti Lahtinen (5) ej § 35 pgajäv Lars-Göran Ignb g Fammé (5) § 35

Justerande :
Bo Oberg (M)

Delegationsbes lut:

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 33

Aktuell information från sektorchefen

Sektorchefen ger utskottet aktuell information om bland annat garantibesiktning LSS
boende, arbete med radonsanering, fasadrenovering Lotsen och personalfrågor.

Sektorchefen informerar om arbete med digital signering, slamupphandlingsmöte med
Vafab, ett välbesökt möte i Baggbron med IP-Only och leverantörer av IT-tjänster,
infrastrukturmöte, arbetet med upprustning av lekplatser, KURJ-banan,
värmeanläggningen vid Kolhuset, radonutredningar, garantibesiktning av LSS-boendet
har gjorts och brister som framkom skall åtgärdas av byggaren, Fasadrenovering av
Lotsen är klar, VA-chefsrekryteringen fortsätter, då tilltänkt kandidat tackat nej, samt att
meddelande om bevattningsförbud kommer i nästa nummer av 0222:an.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S), Anders Nordenbris (L)

Ordförande ställer frågan am tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet tackar för informationen och beslutar

att lägga informationen till handlingarna

Justerandes Utdragsbestyrkande
sian
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34

Aktuell information från VA

Utskottet ges aktuell information från VA.

Sektorchefen informerar om projektering av och ledningsdragningar och anslutningar
inom vattenskyddsområdet, arbete kring utsläpp från reningsverkel samt provpumpning
av ny råvattentäkt i Riddarhyttan.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S), Anders Nordenbris (L) och Bo Öberg (M).

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ,ja besvarad.

Tekniska utskottet tackar rör informationen och beslutar

att lägga informationen till handlingarna

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 35 KS 2019-418 -106

Årsredovisning 2018 VafabMiljö Kommunalförbund

VafabMiljö Kommunalförbund har överlämnat årsredovisning 2018 till
medlemskommunerna för fastställande.

Pentti Lahtinen anmäler jiiv och deltar inte i handläggning eller beslut i ärendet.
Lars-Göran Ignbcrg Fammé (S) tjänstgör som ordförande.
Helena Nykänen (S) tjänstgör som ersättare för Pentti Lahtinen (S).

1 ärendet yttrar sig Lars-Göran Ignberg Fammé (S), Bo Öberg (M) och Anders
Nordenbris (L).

Lars-Göran Ignberg Fammé (S) yrkar föreslå kommunfullmäktige att godkänna
upprättad Ärsredovisning 2018, att bevilja ansvarsfrihet för direktionen och dess
enskilda ledamöter.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunfullmäktige

att godkänna upprättad Årsredovisning 2018

att bevilja ansvarsfrihet för direktionen och dess enskilda ledamöter



Skinnskabt
ØZkommun

Sammantradesprotokoll
Kommunstyrelsen
Tekniska utskottet 20 19-05-24 Sid.44

§36 DnrKS2OI6-1838-l0l

Underhålispian - tidsaxel

Tekniska utskottet beslutade 20 18-03-16, § 23, att ge förvaltningen i uppdrag att
inkomma med en tidsaxel, med start 2020 som ska presenteras senast vid tekniska
utskottets första ordinarie sammanträde för 2019. En tjänsteskrivelse i ärendet finns
upprättad.

Tidigare behandling av ärendet
Tekniska utskottet beslutade 2016-12-15, § 76, föreslå kommunstyrelsen
fl förvaltningen får i uppdrag att under år 2017 upprätta underhållsplaner för
kommunens fastigheter
att arbetet ska delrapporternas till kommunstyrelsen senast den 13juni år 2017

de föreslagna objekten ska redovisas till tekniska utskottet i februari år 2017

Kommunstyrelsen beslutade 2017-01-24, § 17, enligt tekniska utskottets förslag
förvaltningen får i uppdrag att under år 2017 upprätta underhållsplaner för

kommunens fastigheter
att arbetet ska delrapporternas till kommunstyrelsen senast den 13juni år 2017
att de föreslagna objekten ska redovisas till tekniska utskottet i februari år 2017

Tekniska utskottet beslutade 20 17-02-09, § 8,
att lägga informationen till handlingarna

Tekniska utskottet beslutade 2017-03-16, § 19,
att tacka för informationen
att lägga informationen till handlingarna

Tekniska utskottet beslutade 20 17-04-27, § 34
att lägga informationen till handlingarna

Tekniska utskottet beslutade 20 17-05-24, § 46 föreslå kommunstyrelsen
att lägga informationen till handlingarna

Kommunstyrelsen beslutade 20 17-06-13, § 129
att lägga informationen till handlingarna

Tekniska utskottet beslutade 20 17-08-24, § 70
att tacka för informationen och lägga den informationen till handlingarna

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 36 forts.

Tekniska utskotfet beslutade 2018-01-26, § 8
att förvaltningen får i uppdrag att komplettera underhållsplanen mcd fastigheterna
Granstigen 4, Granstigen 6, Granstigen 16, Västra Parkvägen 3, Asmansbovägen 6 och
Fåfängas väg 9

Tekniska utskottet beslutade 20 18-01-26, § 8, föreslå kommunstyrelsen
att godkänna upprättad underhållsplan
att underhållsplanen i framtiden ska verka som grund gällande planering och
prioritering för fastighetsunderhåll och kostnadsberäkningar
att underhållsplanen följs upp och revideras vartannat år

Kommunstyrelsen beslutade 2018-02-13, 18,
att ärendet återremitteras till förvaltningen för kompletteringar

Tekniska utskottet beslutade 20 18-03-16, § 23,
att ge förvaltningen i uppdrag att inkomma med en tidsaxel, med start 2020 som ska
presenteras senast vid tekniska utskottets första ordinarie sammanträde för 2019
att komplettera underhålispianen med kostnad för byte av golv i sporthallen
att ge förvaltningen uppdrag att göra redaktionella ändringar i underhålisplanen

Tekniska utskottet beslutade 20 18-03-16, § 23. föreslå kommunstyrelsen
att godkänna upprättad underhållsplan
att underhållsplanen i framtiden ska verka som grund gällande planering och
prioritering för fastighetsunderhåLl och kostnadsberäkningar
att underhållsplanen följs upp och revideras vartannat år

Kommunstyrelsen beslutade 2018-04-10, § 46, enligt tekniska utskottets förslag
g godkänna upprättad underhållsplan
att underhållsplanen i framtiden ska verka som grund gällande planering och
prioritering för fastighetsunderhåll och kostnadsberäkningar
att underhållsplanen följs upp och revideras var annat år

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (S) Bo Öberg (M) och Helena Nykänen (S).

Pentti Lahtinen (8) yrkar att lägga ärendet till handlingarna

Justerandes UtdragsbestyrkandeHtr
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§ 36 forts.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar

att lägga ärendet till handlingarna

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§37 KS2018-154-lOl

Uppförande av utomhusgym- initiativ

Ett med initiativ gällande uppförande av utegym på Klockarberget inkom från Bo Öberg
(M) och Staffan Strid (M) 2018-02-13.

Bo Öberg (M) presenterar initiativet.

1 ärendet yttrar sig Pentti Lahtinen (5), Bo Öberg (M), Anders Nordenbris (L) och
Helena Nykänen (S).

Bo Öberg (M) yrkar föreslå kommunstyrelsen att bifalla initiativet.

Pentti Lahtinen (5) yrkar föreslå kommunstyrelsen att avslå initiativet.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Ordföranden ställer proposition på Pentti [ahtinens (5) yrkande att röreslå
kommunstyrelsen att avstå initiativet mot Bo Obergs (M) yrkande att föreslå
kommunstyrelsen att bifalla initiativet och finner att tekniska utskottet beslutar
enligt Pentti Lahtinens (S) förslag.

Bo Öberg (M) reserverar sig till förmån rår eget yrkande.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att avslå initiativet
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§ 38

Övriga rapporter

Här lämnas rapporter som inte hänförs till ärenden på dagens föredragningslisca.

Anders Nordenbris (L) rapporterar Från Intresseföreningen Bergskraft Bergslagens
årsstämma åt den 20 19-05-23.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet tackar för informationen och beslutar

att lägga rapporten till handlingarna

Justerandes UtdragsbestyrkandeHfr
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§ 39

Delgivningar

Till dagens sammanträde föreligger inga delgivningar.

Justerandes Utdragsbestyrkande
siØ



Skinnskatt_eb€fgs
It7kömtnun

Sammantradesprotokoll
Kommu nstyrel sen
Tekniska utskottet 20 19-05-24 SkL5O

§ 40

Övriga frågor

Hekna Nykänen (5) ställer en fråga om beslut kring försäljning av Klockarbergsvägen
8.

Pentti Lahtinen (S) ställer en fråga om Centralvägen i Riddarhyttan.

Pentti Lahtinen (S) ställer en fråga om flytt av gungor i Färna.

Peniti Lahtinen (S) ställer en fråga om övergångsställe vid Handelsbanken.

Pentti Lahtinen (5) ställer en fräga om häckklippning vid kommunens hyreshus.

Kommunsekreteraren och sektorchefen svarar.

Justerandes UtdragsbestyrkandeL’H


